
Sameiet Promonadebygget Kjøita

Referat fra styremøte 09.06.2021.

Sak 09-21/22 Godkjennelse av referat fra styremøte 27.04.2021

Referat godkjent, med følgende kommentar:
 Sak 06-21/22 Årshjul, videreføres.
 Oppfordring om å sette syklene på avmerket område i kjelleren og ikke bak 

bilen videreføres.  

Sak 10-21/22 Parkeringskort

Dato på kortet er utløpt, men er gyldig inntil videre.

Sak 11-21/22 Trappevask

Det ble sendt klage på vask av fellesarealene.  Ekstra grundig vask er foretatt i 
etterkant, hvor vi håper at dette videreføres.
Som kompensasjon er det luket under trærne ved inngangspartiet og deretter fylt 
med grus.

Sak 12-21/22 Telia (Get)

Det er mottatt nytt tilbud fra Telia.  ES/KOV går i videre forhandlinger med selskapet,
og gis fullmakt til å inngå ny avtale.  

Sak 13-21/22 Sykkelstativ

De stativ som ble delvis ødelagt i vinter, er byttet ut med stativ fra 
parkeringskjelleren. 
Dette da kommunen ikke dekker kostnad ved slik skade etter brøyting.

Sak 14-21/22 Samhandling

Samhandlingen i styret fungerer bra, dog skal vi ha fokus på en bedre 
arbeidsfordeling /         -belastning mellom oss.

Sak 15-21/22 Eventuelt

Det er ønskelig å kunne gjennomføre en høstfest for beboerne i kjelleren, siste del 
av august / september.  Nærmere plan blir egen sak på neste styremøte.  

Neste styremøte:  Siste del av august.  


